
Szilágyi György

országgyűlési képviselő
írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést

kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Miképpen biztosítja a tárca a tokaji borföldrajzi árujelzőként és eredetmegjelöléseként történő alkalmazásához

fűződőnemzeti érdekeinket? 2. ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/13494 számon benyújtott irományomban jeleztem az ön számára, hogy a http ://shaal-rubin.co.iUgallery-

wines.html intemetes boráruház egy „TOKAJP' megjelöléssel ellátott bort forgalmaz

Megkeresésem ön igen kimerítő választ adott, rögzítve többek között az alábbiakat :

„A honlap konkrétan nem mondja ki, de azt a benyomást kelti, hogy az érintett termék Magyarországról származik

Ebben az esetben a termék jogosulatlanul használja a „Tokaj” eredetmegjelőlésl, mivel ez csak borok és pezsgők

esetén alkalmazható, likőrborok esetén nem lehetséges.
A termék abban az esetben is jogosulatlanul használja a „Tokaj” eredetmegjelölés, amennyiben egy izrael i

likőrborról van szó, hiszen erre izraeli borászati termékek esetében nincs lehetőség. Bármelyik változat is fedi az

igazságot, a Vidékfejlesztési Minisztérium megteszi a szükséges jogi lépéseket . Fontos megjegyeznem azonban, hogy

az esetek többségében egy nem EU-tagállam ország esetében az eredetvédelmi szabályok betartásána k
kikényszerítése hosszabb időt vesz igénybe. ”

Tájékoztatom Tisztelt Miniszter urat, hogy a szóban forgó tennék változatlan módon jelenleg is elérhet ő a

kereskedőház honlapján, az alábbiak szerint :
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Kérdezem tehát Tisztek Miniszter Urat, hogy a megelőző kérdésem óta eltelt két és fél hónap alatt milyen konkré t
intézkedések megtételére került sor a tárca részéről, az eredetvédelmi szabályok maradéktalan érvényesüléséne k
biztosítása végett?

Budapest, 2014. március 20.
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